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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
stoppen van de afschot van ganzen in
weidevogelgebieden. (Ingezonden
9 maart 2010)

1
Bent u op de hoogte van de
stellingname van LTO Noord dat de
provincie in de broedperiode geen
ontheffing meer moet verlenen van
afschot van ganzen in
weidevogelgebieden?1

2
Deelt u de mening dat afschot in
weidevogelgebieden in de
broedperiode voor weidevogels
ongewenst is? Zo ja, bent u bereid
aanvullende regels ten aanzien van
afschot in weidevogelgebieden in te
stellen? Zo nee, waarom niet?

3
Onderschrijft u de uitkomst van de
Weidevogelbalans 2010 dat de
toegenomen mestgift een belangrijke
factor is bij de achteruitgang van de
weidevogels?2

4
Deelt u de opvatting dat ganzen juist
foerageren in de weidevogelgebieden
vanwege de voedselrijkheid van de
graslanden? Zo nee, waar baseert u
dat op?

5
Ziet u naar aanleiding van het
bovenstaande redenen om de

mestgift op weidevogelgebieden te
beperken? Zo nee, waarom niet?

6
Hoe succesvol vindt u, mede gelet op
het bovenstaande, uw
weidevogelbeleid tot nu toe?
Kunt u dat toelichten?

7
Acht u het denkbaar dat een scherper
mestbeleid zowel de
weidevogelstand ten goede komt als
de «problemen» met foeragerende
ganzen vermindert, tegen geringere
maatschappelijke kosten? Zo ja, bent
u bereid uw beleid naar deze
inzichten aan te passen? Zo nee,
waarom niet?

1 AGD.nl, 2 maart 2010: «Geen afschot van
ganzen in weidevogelgebieden»
http://www.agd.nl/1096198/Nieuws/Artikel/
Geen-afschot-van-ganzen-in-
weidevogelgebieden.htm
2 SOVON, Weidevogelbalans 2010.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z04215
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


